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Ekonomin i förening är fortsatt god. 
Från spanielsektionen så rapporterades att Vi har ingen verksamhet just nu, på SM så gick det 
inte så bra som tidigare år men Magnus knep ett diplom. Morgan är klar A-panels domare. 

Tyvärr har vi fått ställa in segrarklass på kaninprovet pga av viltbrist. 
För höstens träningar och prov pågår planeringen just nu. 
 
Från retrieversektionen så rapporterades att Åsa har varit med på digital funkisträff 
 
Från tollingsektionen så rapporterades att vi har redan fått intresse anmälan för nästa år.   
 
Från viltspår Det har kommit mindre ändringar i viltspårsreglerna. Verksamhet är på is. 
Vandringspris har delats ut permanent efter 3 inteckningar  
 
 

Från utställning Domarna är klara men alla avtal är inte återskickade ännu, och 2 domare 
klara för 2023 

Vi planerade även inför årsmötet 
 
Mvh/Marie & Magnus 
 


